
Apklausa "Kas turėtų būti daroma su bendrijos sutaupytomis lėšomis? (2025m)"

Respondentų statistika:

Viso respondentų 93

Rezultatų santrauka

1. Klausimas

Gatvių apšvietimas (~5 metų
projektas, kasmet investuojant
po ~20000€)

53 57%

Tvenkinių valymas/tvarkymas 22 23.7%

Nauji stotelių paviljonai 18 19.4%

Viso atsakymų 93

Paaiškinimas: Viso atsakymų yra visų atsakymų, pasirinktų pagal tam tikro klausimo dalyvius, suma. Kiekvieno
atsakymo varianto procentinė išraiška yra apskaičiuojama padalinus šio atsakymo reikšmę iš visų atsakymų sumos.


